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U Zagrebu,  11. siječnja 2022. 

 

Zapisnik III. sjednice Studentskog zbora Filozofskog fakulteta Sveučilišta u Zagrebu 

 

koja se održala 11. siječnja 2022. s početkom u 20:18 sati putem platforme Google Meet. 

Prisutni: Josip Majsec, Antun Dulibić, Antun Kiseljak, Buga Klara Blanuša, Denis Vlašiček, 

Aurora Rakić, Karlo Držaić, Rea Kurtović, Dario Pavičić 

Odsutni: Norma Trkovnik, Leonard Leinert, Luka Mayer, Karlo Jurak, Mirela Dakić, Lovro 

Turalija 

Predsjedavatelj: Josip Majsec 

Zapisničar: Dario Pavičić 

 

Predloženi dnevni red: 

1. Obavijesti 

2. Anketa o Covid potvrdama i online nastavi 

3. Anketa o zadovoljstvu profesorima 

4. Projekt za higijenske uloške i projekti generalno 

5. Imenovanje v.d. studentskih pravobranitelja 

6. Zeleni filozofski 

7. Prostor KSFF-a 

8. Razno 

 

Josip Majsec predlaže dnevni red.  



Dnevni red jednoglasno prihvaćen. 

 

 

1. Obavijesti 

 

Četiri kandidata za novog rektora Sveučilišta. 

Akreditacija studijskih programa je dobro prošla. 

Kako će se nastava nastaviti odvijati? Kako će se odvijati ispitni rokovi? Kakva situacija nas 

čeka u ljetnom semestru? 

Josip Majsec. Nemam dojam da će situacija biti toliko dobra da ćemo moći krenuti potpuno 

uživo. Studenti bi mogli biti podijeljeni oko toga treba li se nastava održavati kontaktno ili 

uživo. Trebamo li mi kao Zbor zauzeti neki određen stav prema tome? 

Antun Dulibić. Nije nužno da mi oko ovoga imamo stav. Mi bismo načelno trebali predstavljati 

sve studente, a studentski stavovi su podijeljeni. 

Denis Vlašiček. Slažem se s Antunom. U ovom trenutku priča se o online nastavi kao 

epidemiološkoj mjeri. To nije u našoj ingerenciji. 

Antun Dulibić. Ovo pitanje nije za nas, nego za Stožer, mi se ne bi trebali miješati. 

Aurora Rakić. Slažem se da ne bismo trebali formirati stav u vezi ovoga. 

Josip Majsec. Bojim se da sama uprava neće donijeti nikakvu odluku. Trebali bismo možda 

djelovati prema upravi da donosi odlučnije odluke i ne delegira modalitet nastave na nastavnike. 

Denis Vlašiček. Slažem se, uprava bi trebala svima reći da idu kontaktno ili online. 

Antun Dulibić. Zadovoljenje epidemioloških uvjeta ovisi o veličini skupine na nastavi i to se 

ne može podvesti pod opće pravilo i jednu odluku koja bi bila najbolja za sve. 

Josip Majsec. Možemo ovo pitanje ostaviti za kasnije i postaviti ga upravi. 

Aurora Rakić. Ukoliko nastava bude u potpunosti uživo, treba ostaviti mogućnost online 

nastave za zaražene studente i studente u samoizolaciji. 

Buga Klara Blanuša. Sumnjam da će se inzistirati na kontaktnoj nastavi. 



Josip Majsec. Na idućoj sjednici dolazi analiza učinkovitosti izvanrednih rokova. Jesmo li mi 

kao Zbor protiv izvanrednih rokova ili bismo ih trebali podržati u ovim okolnostima? 

Aurora Rakić. Iako se radi o manjem broju ljudi, treba im izaći u susret. 

Dario Pavičić. Izvanredne rokove bi trebalo podržati još barem ove godine zbog izvanrednih 

okolnosti. 

Josip Majsec. Praksa koja je bila prisutna kod nas prije, a ima je i na drugim fakultetima, da 

studenti imaju još jedan tjedan rokova u rujnu. Mislim da bismo mi trebali zagovarati. 

Aurora Rakić. Izvanredni rokovi su loše tempirani jer su usred kolokvija. 

Buga Klara Blanuša. Uz izlaznost se treba gledati i prolaznost na izvanrednim rokovima. Koliki 

je smisao izvanrednih rokova ako ih skoro nitko ne položi? 

Dario Pavičić. Teško da će uprava pristati na dodatni tjedan za izvanredne rokove u rujnu. 

Denis Vlašiček. Mislim da dodatni tjedan za izvanredne rokove u rujnu neće proći. Trebamo 

odabrati želimo li se zalagati za izvanredne rokove ili ne bez ulaženja u to koliko njih prođe ili 

ne. 

Antun Dulibić. Slažem se s kolegom Vlašičekom u vezi neizvedivosti izvanrednog roka u rujnu. 

Mi ne bismo smjeli imati stav da se izvanredni rokovi trebaju ukinuti. 

Dario Pavičić. Slažem se da mi načelno ne bismo trebali biti protiv izvanrednih rokova. 

Josip Majsec. Posjećenost izvanrednih rokova treba biti takva da opravdava njihovo postojanje. 

Prvo bismo trebali objasniti upravi kako želimo da ti rokovi izgledaju i da preko njih to onda 

dođe na Fakultetsko vijeće. 

Antun Kiseljak. Izvanredni rokovi neće opstati za naredne akademske godine. Mislim da bi bilo 

suludo zalagati se da to ostane praksa i treba nastojati da svi odsjeci daju po 3 redovna ispitna 

termina po roku. 

Josip Majsec. Ne trebamo se pod svaku cijenu zalagati da izvanredni rokovi postoje, ali opet 

bismo mogli tražiti stvari koje bi mogle koristiti studentima. 

Dario Pavičić. Zalaganje za tri ispitna termina po ispitnom roku i izvanredni rokovi nisu 

međusobno isključivi. 

 



2. Anketa o Covid-potvrdama i online nastavi 

 

Josip Majsec. Da bismo proveli tu anketu, trebamo pričati s prodekanom Stančićem, no oni 

(uprava) bi voljeli vidjeti koja pitanja bismo voljeli staviti u tu anketu. Tu anketu bismo onda 

mogli koristiti u donošenju informiranijih kolektivnih stavova Zbora. 

Antun Dulibić. Izrazito sam protiv ispitivanja o Covid-potvrdama. Potvrde su epidemiološka 

mjera koja po Ustavnom sudu RH ne krši ljudska prava. 

Buga Klara Blanuša. Na Vijeću studenata se par antipotvrdaša javilo u vezi rezultata sveučilišne 

ankete i peticije. Međutim, to nisu relevantni podaci. 

Dario Pavičić. Anketa nam nije korisna, a ne možemo se ni u potpunosti odreći odgovornosti 

od mogućih negativnih posljedica. 

Antun Dulibić. Slažem se s Darijem. 

Buga Klara Blanuša. Anketa ne donosi ništa korisno. 

Josip Majsec. Jeste li suglasni da formiramo tročlanu radnu grupu koja bi izradila anketu s 

pitanjem o obliku nastave? 

Prijedlog nije prihvaćen. 

 

3. Anketa o zadovoljstvu profesorima 

 

Josip Majsec. Ideja se pojavila na sastanku studentskih pravobranitelja u prosincu, po uzoru na 

anketu na Arhitektonskom fakultetu. Moj prijedlog je da se napravi ispitivanje o tome koji su 

profesori problematični i da se ti podaci ili javno objave ili komuniciraju Upravi. Prodekan 

Stančić je za anketu, ali ističe da budemo oprezni da ne zasitimo studente raznim anketama. 

Aurora Rakić. Postoje semestralne ankete i podaci tih anketa se ne iskorištavaju. 

Denis Vlašiček. Radi se o jako osjetljivom pitanju. Ankete koje Sveučilište provodi su pristrane. 

Provođenje neke druge ankete među studentima dovodi nas u opasnost selekcijske pristranosti. 

Josip Majsec. Ja ne bih rekao da je uzorak pristran ako bi se to provodilo zadnji sat u semestru. 



Dario Pavičić. Smatram da bismo trebali reformirati postojeću anketu o nastavnicima i da se ti 

podaci kontinuirano obrađuju. 

Antun Dulibić. Anketa bi se trebala provoditi uživo kako bismo imali populaciju. 

Josip Majsec. Korištenje postojećih podataka bi bilo dobro. Trebali bismo tražiti od Uprave da 

se podaci iz tih anketa učine javno dostupnima. Ključno je napraviti nešto u vezi problematičnih 

profesora. 

Denis Vlašiček. Upravu treba potaknuti na provođenje toga; radi se o zahtjevnom logističkom 

pothvatu i trebamo zahtijevati da se infrastruktura postavi na taj način. Također je potrebno 

pitati Upravu od Sveučilišta traži podatke iz već provedenih anketa. 

Josip Majsec. Iskomunicirat ću prema Upravi sve vezano za ankete i podatke koji nam trebaju. 

 

4. Projekt za higijenske uloške i projekti generalno 

 

Josip Majsec. Trebali bismo se angažirati u vezi financiranja higijeskih uložaka za studentice 

na fakultetu. Inicijativu koja je to pokrenula u Novom Sadu možemo pitati za tehničku 

provedbu takvog projekta. Predložio bih da delegiramo jednu osobu koja bi uzela na sebe 

odgovornost komunikacije kojom bismo dobili konkretne informacije i poduzeli nešto po tom 

pitanju. 

Karlo Držaić. Mislim da nema potrebe komunicirati jer se ne radi o nečemu toliko novom. 

Dovoljno je samo poslati opći zahtjev Upravi da se to provede, a tako je i puno jednostavnije i 

brže. 

Josip Majsec. Buga Klara Blanuša i Karlo Držaić će napisati zahtjev za uvođenje uložaka. 

Josip Majsec. Za početak bih predložio radnu grupu od tri osobe koje bi se više angažirale oko 

ideja koje bismo mogli financirati. 

Dario Pavičić. Mislim da ova radna grupa nije način da razmišljamo o projektima. 

Josip Majsec. Ta radna grupa bitna je zbog odgovornosti koja bi se onda stavila na određene 

osobe. 

 



5. Imenovanje v.d. studentskih pravobranitelja 

 

Predlaže se da Aurora Rakić i Josip Majsec budu v.d. studentskih pravobranitelja za ovu 

akademsku godinu. 

Jednoglasno. 

 

6. Zeleni filozofski 

 

Josip Majsec. Predlažem da Lovro Turalija preuzme komunikaciju s Domagojem koji je 

zainteresiran za ZF kako bi se isti osamostalio kao studentska udruga. 

 

7. Prostor KSFF-a 

 

Josip Majsec. Potrebno je da se netko iz Zbora angažira oko mogućnosti aktiviranja prostora 

KSFF-a koji je sad neiskorišten, što uključuje i razgovore s SSU-om i Upravom.  

Dario Pavičić. Javljam se. 

 

8. Razno 

 

/ 

 

 

Josip Majsec zaključuje sjednicu u 22:24. 

 

 


